

聽道筆記 Sermon Notes

講道題目：新的群體

Sermon Title: New Community

聖經經文 Bible Passage: 使徒行傳 Acts 2:41-47

講道大綱 Sermon Outline:

A. 有信：注重真理 (2:41-43) Faithful: Focused on Truth

B. 有愛：彼此相愛 (2:44-45) Loving: Love One Another

C. 有望：盼望主再來 (2:46-47) Hopeful: Await the Lord's Return

D. 應用問題：Application questions:

教會是被神呼召出來分別為聖的一個新群體，你作為這個新群體中的一員，你有什麼新生命的特徵？

The church is a new community called by God to be sanctified. As a member of this new community, what are the characteristics of your new life?

辛城教會美聖堂

Cincinnati Chinese Church at Mason

牧會傳道人: 楊洋, 劉江華, Simon Boenaidi

Ministers: Bobby Young, Brian Liu, Simon Boenaidi

每週聚會時間表 Service/ Meeting Schedule

主日聚會	Sunday Service	負責人
中、英文崇拜	Chinese/English Worship	10:45 am
成人主日學	Chinese Adult Sunday School	9:30 am
兒童主日學	Children's Sunday School	10:45 am
查經/聚會	Bible Study/Fellowship Meeting	
週一	姊妹查經晚上 7:30 線上	孟瑄
週一	雙龍餐館查經晚上 10:30 實體	王孟斌
週二	姊妹查經早上 10:00 實體	胡曉杰
週四	福樂園契早上 9:30 在美聖堂與線上聚會查經	李翠英
週四	姊妹查經早上 9:30 線上	賴姬吟
週五	美聖堂成人查經晚上 7:30	劉江華
週五	兒童 AWANA 晚上 7:30 在美聖堂	吳德華
週五	UC 校園團契晚上 7:30 在 Peoples Church	朱奇
週五	Miami 校園團契晚上 6:50 實體	唐慧瑩
週五	青少年 Youth Group 晚上 7:30 在美聖堂	Simon Boenaidi
週六	弟兄團契每月第四個週六中午 12:30 在美聖堂	張東升
週六	姊妹團契每月第二個週六英文聚會在美聖堂	趙秋明
	姊妹團契每月第四個週六中文聚會在美聖堂	
禱告會	Prayer Meeting	負責人
全教會	每月最後一個週三晚上 7:30 線上	楊洋
美聖堂	每月第一個週三晚上 8:00 在美聖堂	顧正朝
鐵塔村	每月第一個週六	梁梅
溪樹鄉	每月第一個週二	方寧
三塔院	每月一次時間地點當月決定	閻昉
喜樂山	每月一次時間地點當月決定	向麗
得魚灣	每月一次時間地點當月決定	劉鶴軒
基督人	每月第二個週六晚上 8:30 線上	陳仕鉅
葡萄園	每月愛宴後在美聖堂	劉鬱省

主日崇拜，備有耳機英語翻譯。早上 9:30 開始提供兒童、青少年聚會、以及嬰幼兒看顧。

Sunday Mandarin Worship Service has English translations by earphones. Starting at 9:30 AM, we provide K-6th grade Children Gospel Group, Youth Worship Service (English), and Nursery.

2025 年辛城教會主題：聖靈引導，見證福音

2025 CCC Theme: The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel

本堂 Compton: 1393 Compton Rd. Mt. Healthy OH 45231

Tel: (513) 931-2381

美聖堂 Mason: 766 Reading Road, Mason, OH 45040

Tel: (513) 398-1234

網址 CCC Website: <https://www.cincinnatichinesechurch.com>

APP: Cincinnati Chinese Church 辛城教會

辛城教會美聖堂主日崇拜

CCC Mason Sunday Service
02/02/2025

敬拜詩歌 Worship Hymns

信息 Message

新的群體
New Community
使徒行傳 Acts 2:41-47

歡迎與報告 Welcome & Announcement

祝禱 Benediction

金句：於是領受他話的人，就受了洗，那一天，門徒約添了三千人。都恆心遵守使徒的教訓，彼此交接，掰餅，祈禱。

(使徒行傳 2:41-42)
Key Verses: So those who received his word were baptized, and there were added that day about three thousand souls. And they devoted themselves to the apostles' teaching and the fellowship, to the breaking of bread and the prayers.
(Acts 2:41-42)

司琴:何婉華

Pianist: Grace Ho

敬拜團:黃誠忠, 閻昉, 劉燕平, 楊紅

Worship Team: Josh Wong, Fang Yan, Yanping Liu, Hong Yang

影音同工:謝頌文, 郭紀成 AV Workers: Songwen Xie, George Guo

翻譯:鞠君

Interpreter: Jun Ju

招待同工:宋嵐曦, 鮮燕

Ushers: Lanxi Song, Yan Xian

楊孟智
Joseph Yang

劉江華牧師
Pastor Brian Liu

林勇
Yong Lin

劉江華牧師
Pastor Brian Liu

報告事項

十二月奉獻	\$167,621.54
十二月支出	\$69,078.45
十二月結算	\$98,543.09
2024 年盈虧	\$187,532.09

- 2025 教會主題:** 聖靈引導，見證福音。
- 主日守望禱告:** 每主日上午 8:30 分，在 13 號課室，請來同心禱告。
- 2024 辛城教會奉獻收據:** 今天主日敬拜後在大堂外領取，若無法領取將郵寄。有問題請與吳學忠弟兄聯絡。
- 2024 年信心奉獻:** 感謝神豐富的供應，支持巴拿巴事工的需要八萬元，截止到 12/31，共收到\$105,050.50。感謝弟兄姐妹的愛心奉獻。
- 美聖堂周三禱告會:** 2/5 週三晚 8 點在美聖堂舉行，請小組長務必參加。
- 福樂團契:** 2/6 週四上午 9:30 分在美聖堂舉行，講員：詹生和長老，備有午餐。歡迎弟兄姐妹及朋友們參加。
- 姐妹團契:** 2/8 週六下午 3:45-4:30 英文聚會在美聖堂舉行；歡迎姐妹們參加。
- 美聖堂事工協調會:** 2/12 週三晚上 7:30 分在美聖堂 1,2 號教室舉行。邀請弟兄姐妹參加，了解教會事工並參與服事，一起得建造。

代禱事項

二月份青少年主日崇拜領詩/講員安排

日期	詩歌敬拜	信息講員
2/02	盧嘉瑋	詹生和長老
2/09	聯合敬拜	劉江華牧師
2/16	張譚雅	鍾慧玲姐妹
2/23	賈睿安	Boenaidi 傳道

- 為春節佈道會的後續跟進代禱，求聖靈繼續動工帶領慕道友們加入小組聚會及主日崇拜。感謝同工團隊的擺上，願神記念同工們的辛勞。
- 為身體軟弱的肢體禱告，等待醫治的過程中有神同在的平安，藉此生命得建造。
- 為教會禱告會的復興禱告，成為先求神的國和神的義，以神為中心而不是以人為中心的禱告會禱告。
- 為萬國同工禱告：尼希米，吳國順，何正，欣得道，Tony Wee, Stan Elder, 巴拿巴，巴柯妮，劉文超，張宏源，利波維茲，威樂義，黃瑜楓等夫婦及 Grace Kim, TS, 吳大容，施凱瑞，和宣教機構。

Announcements

December Offering	\$167,621.54
December Expenses	\$69,078.45
December Balance	\$98,543.09
Year-to-Date Balance	\$187,532.09

- 2025 CCC Theme:** The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel.
- Sunday Prayer:** 8:30 AM in classroom #13. Please come to lift up our church in prayer.
- CCC 2024 Offering Receipts:** Ready to be picked up today after the Service. The remaining receipts will be mailed out. Please contact brother Simon Wu for any questions.
- 2024 Faith Pledge:** Thank God for His abundant provision to support the needs of Barnabas' ministries \$80K. The fund raised was \$105,050.50 by 12/31. Thank you, brothers and sisters, for your loving offering.
- Mason Prayer Meeting:** Wed., 2/5, 8pm at Mason church; small group leaders must attend.
- Blessing Fellowship:** Thur., 2/6, 9:30am at Mason Church; Speaker: Elder Shenghe Zhan, with lunch provided. All are invited to come.
- Sister Fellowship:** Sat., 2/8, 3-4:30pm at Mason Church, in English. All sisters are invited to come.
- Mason MC Meeting:** Wed., 2/12, 7:30pm at classroom #1,2. You are invited to attend and to know more about the church's ministries and be edified together.

Prayer Requests

YG Sunday Song Leaders & Speakers in Feb

Date	Song Leaders	Speakers
2/02	Jayden Lu	Elder Shenghe Zhan
2/09	Joint Service	Pastor Brian Liu
2/16	Tonya Zhang	Mary Fan
2/23	Aaron Jia	Minister Boenaidi

- Pray for the follow-ups of the Chinese New Year celebration. May the Holy Spirit keep moving seekers to join the small groups and attend the Sunday Service regularly. Thanks to the service team for their dedication and may God remember their labor.
- Pray for the weak: those waiting for healing to be strengthened and built up through experiencing the peace from God.
- Pray for the revival of CCC's prayer meetings that will be seeking God's kingdom and righteousness first and focusing on God rather than people.
- Pray for All Nations workers: Nehemiah & Judy, Shun & Maria, Joseph & Tracy, J & L, Tony & Stephanie, Stan & Nicole, Barnabas & Martha, J & K, Bobby & Michele, Henry & Hannah, Jack & Judy, Rod & Elisabeth, Wendy & Anawin, Grace, TS, Lydia, Kara, and the mission organizations.